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Torkel Falkenberg, Claes Frostell  
 
 
 
 
 
 
  
Tid:   Fredag 5 juni, klockan 15.00-16.30  
Plats:  Zoom  
  

  
Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Anna till justerare.  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 
 

5. Uppdrag i den nya styrelsen fördelades. Styrelsen gick också igenom facklig tid för 
medlemmarna i den nya styrelsen och några ändringar föreslogs. Styrelsen beslutade 



att anta Hong som ledamot i st f suppleant. Styrelsen beslutade att höstens möten 
fortsatt kommer att hållas på fredagar. Datum sätts senare. 
 

 
 

6. Allmän avstämning: 
Björn rapoporterade från ett halvdagsmöte med KF: Där hölls en diskussion om KIs 
finansieringsmodell, inklusive möjligheten att införa professorslöner. KF diskuterade 
också ledningens fokusområden för att organisera om KI, och KIs ledningsstruktur. 
 
Wietze rapporterade från myndighetsövergripande samverkan: Ledningen vill hålla ett 
högt reformtempo och genomföra många förändringar, tex vad gäller KIs 
servicefunktioner. Det kommer många nästan färdiga snabba förslag som tagits fram 
utan samverkan, och först därefter sker samverkan. SACO ska arbeta för att vi får 
tillräckligt med tid för att ge synpunkter och påverka. 
 
Wietze rapporterade från rekryteringsnämnden: Arbete pågår med att se över och 
förenkla rekryteringsprocesserna, med avsikt att snabba på arbetet. 
 
Helin rapoorteran planeringen av ett samfackligt möte: En temadag planeras 15/10 
2024 kl 13-16. Styrelsen diskuterade förslag på inbjuden talare, tex från 
medlingsinstitutet. Även innehåll och agenda diskuterades, tex ett förslag om att 
diskutera situationen för postdocs. 
 
 

7. Helin: Inget nytt möte har hållits. Planering av höstens möten pågår. 
 

8. Övriga frågor:  
 
Annica tog upp ett fall med en seniorprofessor som måste sluta. Styrelsen diskuterade 
därefer det sonaste i arbetet med att ta fram nya regler för äldreprofessorer och andra 
medarbetare som nått pensionsålder på KI.  
 
Styrelsen beslutade att ha et extra styreslemöte 26/6 och att första mötet efter sommare 
ska hållas 6/9. 
 
 

9. Mötet avslutades 
 

 
 

 
 
Björn Andersson  Anna Karlsson 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 



This document has been electronically signed
using eduSign.

Validate signed documents at: https://validator.edusign.sunet.se

Signature page


		2024-06-18T13:05:13+0000


	

		2024-06-18T13:34:07+0000


	



